
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ
VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE

Zápis
z kolegia děkana dne 16. února 2016

Přítomni:     doc. Kočí, doc. Blažek, doc. Ciahotný, prof. Jeníček, doc. Kubal, doc. Macák, doc.
Pospíšil, doc. Sýkora, Ing. Růžičková, Ing. Mištová

Omluveni:    Ing. Březina 

Informace z KR 2. 2. 2016 – doc. Sýkora

rektor
 Zákon o vysokých školách
 Pronájem pozemku na Chemický jarmark
 Představení  nových  prorektorů  (doc.  Kotrba  –  VaV,  prof.  Matějka  –  Vnější  vztahy  a

komunikace) 

pror. Bělohlav
 Navýšení prostředků na PIGA

pror. Kotrba
 Počty projektů přihlášených na VIGA

Mgr. Janovský
 Den otevřených dveří v lednu – informoval o průběhu akce

Informace z KR 16. 2. 2016 – doc. Kočí

rektor
 Cena Shimadzu – za FTOP navržen Ing. Martin Staš z ú. 215
 Vítězné náměstí: nové nabídky na odprodej pozemků
 Transfer technologií: příprava projektu přes OP VVV (schůzka na rektorátu v pondělí 22. 2.

od 15.00 hod – doc. Kočí, Ing. Růžičková)

pror. Bělohlav
 Informoval o dokončení historické knihovny – je možné zamluvit na akce pro prezentační

účely (17 míst)
 Oddělení Dne otevřených dveří a Studentské vědecké konference

pror. Kotrba
 Projekty JIGA do 29. 2. 2016 (je možné uznat zpětně náklady od 1. 1. 2016)
 Open Acces: poplatky za přístup ve výši cca 33 tisíc na fakultu – ½ platí fakulta; pozor na tzv.

„predátorské časopisy“
 Vyhlášen GA ČR

pror. Pospíšil
 OP VVV

kvestorka -  Ing. Chválná
 Od 1. 7. 2016 má platit registr smluv nad 50 000,- Kč



Informace z KD

děkan
 Informoval  o  schůzce  s Mgr.  Janovským (jednání  o  propagaci  fakulty,  facebook):  pokud

objevíme zprávu nebo zajímavost týkající se fakulty poslat na jeho mail – zajistí umístění na
oficiálních stránkách

 Schůzka se zástupci SCIO: pomocí programu Vector sledují zájem středoškoláků o obory na
VŠ; jsou schopni předávat informace o dění na fakultě; fakulta zvažuje možnost zohlednit
výsledky  SCIO testů  při  přijímání  uchazečů o  bc.  a  mag.  obory  –  doc.  Sýkora  zjistí  na
pedagogickém oddělení, jak doplnit do informací o přijímacím řízení

 Začátkem  července  (7.  -  8.  7.)  se  v Praze  uskuteční  konference  pořádaná  ve  spolupráci
s univerzitou ve Štrasburku

 Vyjádření k názvům oborů (rozeslaný materiál):  informovat na ústavech; přijímají  se další
návrhy; vedení fakulty se sejde 1. 3. ve 14.00 hod na děkanátu

 Další kandidáti na habilitační řízení – zjistit na ústavech
 Po dobu nepřítomnosti zastupuje děkana doc. Sýkora (22. – 26. 2.)

doc. Blažek
 VIGA: vyhodnocují se granty
 Urguje  u  vedoucích  ústavů  seznam doktorandů-absolventů,  kteří  mají  v  SISu  uvedeno  u

disertační práce „nedokončená“ 

doc. Macák – ú. 218
 Navrhuje zavedení nového předmětu „Energetické využití odpadů“ (magisterské studium) –

KD souhlasí s podmínkou zrušení jednoho ze stávajících předmětů

Ing. Vítková
 Žádá o návrhy zástupců z ústavů na anglickou konferenci (duben): 215 – Ing. Staš, 216 – Ing.

Staf,  217 – prof.  Sládečková (případně zástupce z ústavu),  218 – Ing.  Jiříček,  240 – Ing.
Chumchalová

 Doplňování témat disertačních prací do SISu: u prací zadaných před rokem 2010 nejde zadat
rok zadání: je možné uvést rok 2010 – zjistí u Mgr. Šimka, zda bude možné zadat od roku
2008

 Na  polovinu  března  se  připravují  na  fakultách  schůzky  předsedů  oborových  rad,  jejich
zástupců a proděkanů pro VaV s Mgr. Šimkem a Mgr. Popovou (příp. prorektorem pro VaV)
k aplikaci e-doktorand 

AS - Ing. Mištová
 Vyhlášení voleb do AS FTOP (doktorandi): 1. kolo proběhne 24. – 26. 2. (elektronicky)
 Změny volebního řádu AS: studenti zváží délku svého funkčního období v AS; způsob volby;

možnost archivace dokumentů AS na děkanátu fakulty

Ing. Růžičková
- Evidence zahraničních návštěv – výjezdy a příjezdy studentů, pedagogů – zaslána tabulka

k vyplnění do 22. 2.
- Seznam školitelů pro zahraniční studenty – ústavy, které tak ještě neučinily, zaslat co nejdříve
- Uskutečnila  se  první  schůzka  s novým  prorektorem,  prof.  Matějkou;  bude  opět  možnost

pozvat zahraničního přednášejícího – zaslat předběžné návrhy z ústavů do konce března
- 24. 2. proběhne na zahraničním oddělení informační schůzka k programu ERASMUS PLUS
- Ke zvážení: některé fakulty VŠCHT si vybírají střední školy, ze kterých vytvoří tzv. „fakultní

SŠ“ – pokud bude mít někdo kontakt na SŠ, která bude mít zájem stát se naší fakultní školou,
nahlásit Ing. Růžičkové; hledají se další strategičtí partneři školy; zvážit možnost, zda dát
informace o fakultě např. také na Vikipedii a podobná média



prof. Jeníček
 Dotaz na pror. Pospíšila: pokračování IMETE a možnost financování přípravy programu –

doc. Pospíšil doporučuje obrátit se na Ing. Svatošovou 

doc. Ciahotný
 Dotaz na možnost přestupu studenta magisterského studia oboru Chemie a technologie paliv a

prostředí na jinou specializaci – jak řešit složení komisí při státních zkouškách: proděkan .
Sýkora doporučuje vyjít studentům vstříc a připravit komisi podle jimi zvolených předmětů

 OBD a hospodářská činnost za rok 2015 

doc. Sýkora
 Zástupci ústavů do talárů na promoce: 215 – Blažek, Šimáček, 216 – Ciahotný, Hlinčík, 217 –

Jeníček, Říhová Ambrožová, 218 – Macák, Parschová, 240 – Kubal, Kochánková   
 Žádost o utajenou diplomovou práci: schvaluje proděkan Sýkora
 V srpnu  2016  se  uskuteční  již  30.  ročník  Letní  školy  středoškolských  profesorů:  žádá  o

přihlášení přednášejícího za fakultu
 Environmentální  a  průmyslová  bezpečnost  (rozeslaný  materiál):  tabulka  s návrhem

magisterských předmětů, žádá o připomínky – co doplnit, co zrušit
 Akreditace programu technologie pro ochranu životního prostředí (Bc.): AK požaduje zprávu

o publikační aktivitě do konce února 2016 – poslat za fakultu seznam vyučujících s jejich
publikační činností (doc. Pospíšil zjistí dotazem u prof. Rody)

Úkoly

 Vedoucí ústavů předají doc. Kočímu vyjádření k navrženým novým názvům oborů, příp.
další návrhy, vedení fakulty se sejde 1. 3. ve 14.00 hod na děkanátu

 Vedoucí ústavů  pošlou  doc.  Blažkovi  seznam  absolventů  DSP,  kteří  mají  v SISu  u
disertační práce „nedokončená“ 

 Ing. Vítková zjistí u Mgr. Šimka, zda bude možné doplňování témat disertačních prací u
stávajících doktorandů do SISu již od roku 2008 

 Vedoucí  ústavů  zašlou  Ing.  Růžičkové  vyplněnou  tabulku  s  evidencí  zahraničních
návštěv – výjezdy a příjezdy studentů, pedagogů – do 22. 2.

 Seznam  potencionálních  školitelů  pro  zahraniční  studenty  –  ústavy,  které  tak  ještě
neučinily, zaslat co nejdříve Ing. Růžičkové

 Vedoucí ústavů zašlou doc. Sýkorovi své připomínky k nově navrženému magisterskému
oboru Environmentální a průmyslová bezpečnost – co doplnit, co zrušit 

 doc. Pospíšio zjistí dotazem u prof. Rody zda bude dostačující poslat Akreditační komisi
za  fakultu  seznam  vyučujících  s jejich  publikační  činností  (Akreditace  bakalářského
programu  Technologie  pro  ochranu  životního  prostředí)  jako  „zprávu  o  publikační
činnosti“

Příští kolegium děkana bude 8. 3. 2016 od 14.00 hod na děkanátu.

Zapsala: Ing. J. Vítková


	Zápis

